

Protokoll

Styrelsemöte 05 Region Väst

TEAMS-möte

Onsdag 8 juni 2022, kl. 18.00-19.39



Deltagande

Hans Rengman	x	Dag Bränfeldt	x	Malin Olin	x
Anna Frisén		Jim Lindvall	X	Alma Melitshenko	X
Sabina Sjöquist		Anna Haglund	x		

5.1 Öppnande av mötet

Ordförande öppnade Teamsmötet och hälsade alla välkomna.

5.2 Godkännande av dagordning

Mötet godkände efter några justeringar den av ordförande presenterade dagordningen.

5.3 Val av justerare för mötet

Jim Lindvall valdes att jämte ordförande och sekreterare justera dagens protokoll.

5.4 Föregående protokoll (nr 4 2022)

Protokollet från den 27 april är fastställt och godkänt för publicering på hemsidan samt distribuerat till samtliga ledamöter.

5.5 Rapporter

5.5.1 Ekonomi rapport

Malin kommenterar resultatrapporten. Utbildningarna är full gång och intäkterna strömmar in. Malin svarar på en del frågeställningar från övriga styrelsen. Inget direkt

anmärkningsvärt förutom att hälften av det utlovade nystarts-bidraget har betalats ut. Resterande kommer i höst.

5.5.2 VL rapport

Anna H kommenterar sin skriftliga rapport. Först om det nya uppdraget, Medlemsresan från Riks där Anna sitter i styrgruppen. Arbetet är igång och spännande. Hon berättar vidare om gårdagens möte med Studieförbundet om samverkan. God uppslutning på den enkät som skickats ut till lokalavdelningarna och bra diskussioner. Tydligt att vi från FF måste lära oss vad som kan vara bidragsgivande och levererar in korrekta underlag till Studieförbundet. En lokalavdelning, Södra Kind, är avslutad och en har tillkommit, Skidåkarna. Anna berättar även att vi utöver att rapportera antalet utbildningar måste göra detsamma med antal deltagare för att tillfredsställa våra bidragsgivare.

5.5.3. Unga frågor

Alma rapporterade från Rikstinget som genomfördes Kristi Himmelfärdshelgen i Jonsered. Almas spontana kommentar; roligt, jobbigt som tusan och lite sömn. Någonstans mellan 165 - 180m deltagare. En del äldre som först inte tänkt delta ändrade sig i sista stund och kom oanmälda. Inga direkta missöden utöver att några incidenter skedde i kanotpaddlingen. Några oerfarna släpptes iväg och fick sig ett dopp. Inga allvarligare händelser. Det diskuterades även hur man skall hantera invigningar.

5.5.4 Ordförande rapport

Hans berättar mötet mellan RO och Riks som GS kallat till den 14maj efter 3 månader i tjänst. GS har en tydlig bild av vad hon vill men vet ännu inte hur man når dig. Tydligt att det är viktigare med kvalitet än kvantitet i verksamheten. Kanske är det en underbemannad eller felbemannad organisation. Vidare berättar Hans att flera regioner och kanske även Rikskontoret upplever en brist på HR-kompetens. Slutligen rapporterar Hans från Årsstämman. Inga stora tvistefrågor. Beslut enligt förslag men även att man i några småfrågor fastnade i långa diskussioner. Hans påpekade att valberedningen för tredje året i rad inte inhämtat synpunkter från vår region. Idag är styrelsen kraftigt centrerad till huvudstadsområdet.

5.6 Diskussion

5.6.1 Nystartsbidraget

Hälften av bidraget är utbetalt. Planerade åtgärder igång. Bland annat är utbildningarna subventionerade till halva priset plus att deltagarna utrustas med profilprodukter. Än så länge enligt plan.

5.6.2 Krisvis mm som inspiration till LA

Nytt projekt från Riks för att se hur Friluftsförbundet kan bidra med kunskap, eftersom friluftsliv och krisberedskap hänger ihop. Kan vara värt att följa för LA. Väckte ilska i slutet av maj när krisnumret plötsligt ändrades och bara kommunicerades ut i Ledarforum på Facebook. Numer är det ändrat tillbaka till det tidigare numret.

5.6.3 Utbildningsadministration

På förra mötet beslutades om att en annonsering skulle göras för att söka hjälp med utbildningsadministrationen. Annons utformad av Anna H och Malin ligger ute. Det finns sökande. Anna H kommer att driva frågan vidare med Dag som personalansvarig.

5.7 Beslutsärenden

Inga beslutärenden på dagordningen.

5.8 Kommande möte

Hans och Anna H tar fram förslag till datum för höstens möten samt även datum för Träffpunkterna. Nästa möte beslutas vara ett fysiskt möte lördag den 20 augusti.

5.9 Övriga frågor

Inga övriga frågor fanns.

5.10 Protokollets delgivning

Styrelsen beslutade att protokollet kan delges i sin helhet.

5.11 Avslutande av mötet

Med ett tack till samtliga närvarande ledamöter avslutades mötet

Dag Bränfeldt
Sekreterare

Hans Rengman
Ordförande

Jim Lindvall
Justerare

SIGNATURES

ALLEKIRJOITUKSET

UNDERSKRIFTER

SIGNATURER

UNDERSKRIFTER

This documents contains 3 pages before this page
Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden

Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua
Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

authority to sign
representative
custodial

asemavaltuus
nimenkirjoitusoikeus
huoltaja/edunvalvoja

ställningsfullmakt
firmateckningsrätt
förvaltare

autoritet til å signere
representant
foresatte/verge

myndighed til at underskrive
repræsentant
frihedsberøvende